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 zpravodaj pro zaměstnance EUROVIA 

CS, a.s. 

 

 reportáž Denisy Mokřížové 

 Součástí Kmochova Kolína byl 
Mezinárodní festival v běhu — ČT24 — 
Česká televize 

2011 

 

 

https://ct24.ceskatelevize.cz/clanek/archiv/soucasti-kmochova-kolina-byl-mezinarodni-festival-v-behu-234267
https://ct24.ceskatelevize.cz/clanek/archiv/soucasti-kmochova-kolina-byl-mezinarodni-festival-v-behu-234267
https://ct24.ceskatelevize.cz/clanek/archiv/soucasti-kmochova-kolina-byl-mezinarodni-festival-v-behu-234267
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 reportáž Jany Martinkové, 21. května 2011 
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 reportáž Jakuba Šťástky, 19. června 2013 
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rozhovor pro Spolek Kolínská 14 

https://marathonlabe.cz/clanky/zpra
vy/rozhovor-s-martinem-kucerou--
trojnasobnym-sampionem-mfb.html  
 
Jaký byl závod z tvého 
pohledu? 
Závod byl dobře zorganizovaný, 
vše odsýpalo, žádné zpoždění, 
kvalitní občerstvení po závodě za 
na dnešní dobu nízké startovné.  
 

 

Martin Kučera, 4x vítěz na 15 km 
15. 06. 2018 

 

 

2018 

 

 

https://marathonlabe.cz/clanky/zpravy/rozhovor-s-martinem-kucerou--trojnasobnym-sampionem-mfb.html
https://marathonlabe.cz/clanky/zpravy/rozhovor-s-martinem-kucerou--trojnasobnym-sampionem-mfb.html
https://marathonlabe.cz/clanky/zpravy/rozhovor-s-martinem-kucerou--trojnasobnym-sampionem-mfb.html
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Zúčastňujete se také jiných závodů? Jaké jsou 
vaše oblíbené? 
Běžel jsem několikrát Běchovice, Kolín – Velký Osek 
– Kolín a také Dačického dvanáctku v Kutné Hoře. 
Zcela upřímně říkám, že nejradši mám MFB. Baví mě 
trasy, které jsou rozmanité. A, přiznávám, jako kluk z 
roviny nemám úplně v lásce velké kopce. 

 
Jak vnímáte MFB (mezinárodní festival běhu) na 
konci června 2019? 
MFB vnímám jako kolínskou tradici, jako bezvadný 
nápad, jako úžasné sportovní zpestření hudebního 
festivalu, jako výborně zorganizovanou slavnost 
pohybu. Moc mě mrzí, že jsem letos poprvé vynechal 
– oddával jsem v ten samý okamžik svou bývalou 
studentku. Ale jedno vynechání neznamená, že do 
toho v dalších letech opět nepůjdu. Půjdu. A pokusím 
se i natrénovat, slibuju.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vít Rakušan  
30.07.2019 

rozhovor pro Spolek Kolínská 14 

https://marathonlabe.cz/clanky/zpravy/rozhovor-s-mgr.-vitem-rakusanem.html 
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